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Írásbeli kérdés

„Hogyan készülünk az EU-elnökségre?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani dr. Göncz Kinga külügyminiszter asszonyhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az Európai Unió Tanácsának soros elnöki tisztségét 2011 januárjától Magyarország tölti be .
Az elnökséggel kapcsolatos teendők ellátása - az elnökségi program kidolgozása, majd
megvalósítása, illetve fél év alatt több száz különböző szintű találkozó, bizottsági ülés és
protokoll esemény lebonyolítása - igen komoly kihívást jelent .

A magyar elnökség alatt nyújtott teljesítményünk hosszú távra meghatározza Magyarország
európai, sőt nemzetközi megítélését, és nagymértékben hat későbbi mozgásterére . Ezért az
elnökséggel kapcsolatos kormányzati lépések nem kerülhetik el az Országgyűlés figyelmét, és
nem történhetnek az Országgyűlés megfelelő tájékoztatása nélkül .

Tekintettel arra, hogy az elnökségre való felkészülés egy része, valamint maga az elnökség
teljes időszaka - vagyis a felkészülési időszakban kidolgozott elnökségi program
megvalósítása - a jelenlegi kormányzati ciklus idején túlmutat, rendkívül fontosnak tartom,
hogy a Kormány az elnökséggel összefüggő minden kérdésben a lehető legteljesebb
mértékben együttműködjön az ellenzékkel, és maximálisan vonja be már a felkészülési
folyamatba is .

A fentiekre tekintettel, kérem tisztelt Miniszter asszony válaszát a következő
kérdésekre:

1. Mi az oka annak, hogy az Országgyűlés illetékes bizottsága csak 2007 májusában,
a Jl2760. számú jelentés tárgyalása kapcsán kapott tájékoztatást arról, hogy a
Kormány 2006 második felében már megtette az elnökségre való felkészülés első
lépéseit? Mivel indokolja, hogy az elmúlt bő félévben az Országgyűlés
megkerülésével zajlott a felkészülés?



2. Mi lesz a magyar EU-elnökségre való felkészülés menete? A Kormány
elképzelései szerint milyen közigazgatási-humánpolitikai változtatások
szükségesek? Hogyan oszlik meg a Kormányon belül az elnökségre való
felkészüléssel és az elnökség lebonyolításával kapcsolatos felelősség (MEH-KÜM-
többi tárca)? Mi lesz ennek az intézményi háttere?

3. Hogyan történik meg a munkatársak kiválasztása (szabad, nyílt pályázással vagy
kinevezéssel), s milyen szelekciós elvek szerint? Becsléseik szerint hány új (a
közigazgatáson kívülről érkező), illetve belső munkatársra lesz szükség az
elnökség idejére?

4. Milyen költségvetési vonzatai vannak/lesznek a magyar EU-elnökségnek?

S. Van-e akadálya annak, hogy az Országgyűlés illetékes bizottságainak tagjai
haladéktalanul megkapják azt a kormány-előterjesztést, amely 2006
decemberében készült a 2011 első félévi magyar EU-elnökség előkészítésével
összefüggő feladatokról?

6. Hogyan tervezi a Kormány az elnökséggel kapcsolatos egyeztetést a parlamenti
pártokkal? Mi lesz ennek a módja, konkrét menete, ütemezése, témája?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . május 9 .
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